
RADA MEJS(A
W MOSE

Protokól nr 57/14
z posiedzenia Komisji Ochrony Srodowiska I Rolnictwa

Rady Miejskiej w Mosinie, które odbyło się w dniu 24 kwietnia 2014 r.

Posiedzenie otworzył o godz. 16.00 Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska
i Rolnictwa Waldemar Wiązek — w Sali Radnego Urzędu Miejskiego w Mosinie. W obradach
udział wzięli członkowie wyżej wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie
oraz goście według załączonej lisiy obecności.

PRZEBIEG POSIEDZENIA:
Zastępca Kierownika Referatu Planowania Przestrzennego i Budownictwa Michalina Szeliga
przedstawiła szczegóły na temat projektu uchwały o odmowie uzgodnienia projektu uchwały
Sejmiku Województwa Wielkopolskiego w sprawie utworzenia Rogalińskiego Parku
Krajobrazowego, której kserokopia stanowi załącznik niniejszego protokołu.
Radny Piotr Wilanowski zgłosił wniosek, aby na LVIII sesję zaprosić przedstawiciela
Zarządu Parków Krajobrazowych Województwa Wielkopolskiego w związku
z przedmiotowym projektem uchwały i dopiero po jego wysłuchaniu Komisja Ochrony
Srodowiska i Rolnictwa wyraziła swoją opinię na ten temat.
Komisja Ochrony Srodowiska i Rolnictwa wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję
w powyższej sprawie.
W jej trakcie na Salę Radnego przybyła radna Aleksandra Miedziarek-Rogal, tak więc odtąd
w dalszym ciągu tego posiedzenia Komisji Ochrony Srodowiska i Rolnictwa udział brało
6 jej członków.
W wyniku przeprowadzonej dyskusji, wyżej wymieniona komisja stała Rady Miejskiej
w Mosinie nie przyjęła wniosku radnego Piotra Wi1anowskieo 3 głosami „przeciw”,
przy 3 głosach „za”.
Następnie Zastępca Kierownika Referatu Planowania Przestrzennego i Budownictwa
Michalina Szeliga udzieliła odpowiedzi na pytania, które między innymi dotyczyły:
wskazania w jaki sposób inne gminy, na terenie których znajduje się Rogaliński Park
Krajobrazowy zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały Sejmiku Województwa
Wielkopolskiego.
Komisja Ochrony Srodowiska i Rolnictwa przyjęła wniosek nr 1 w związku z projektem
uchwały o odmowie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Wielkopolskiego
w sprawie utworzenia Rogalińskiego Parku Krajobrazowego — 3 głosami „za”, przy 1 głosie
„przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się”.
Następnie wyżej wymieniona komisja stała Rady Miejskiej w Mosinie wraz z gośćmi
przeprowadziła dyskusję na temat interpretacji odpowiedzi Dyrektora Wielkopolskiego Parku
Narodowego na zapytania Komisji Ochrony Srodowiska i Rolnictwa w sprawie wskazania
lokalizacji ogólnodostępnych plaż nad Jeziorem Dymaczewskim w Dymaczewie Nowym
i w Dymaczewie Starym, które uzyskałyby akceptację Dyrektora WPN.
Animator zadrzewieniowy Grzegorz Klarzyński przy pomocy projekcji multimedialnej
przedstawił założenia projektu „Drogi dla Natury”.
Komisja Ochrony Srodowiska i Rolnictwa wraz z gośćmi przeprowadziła krótką dyskusję
w powyższej sprawie.
W trakcie tego wystąpienia, na Salę Radnego przybył radny Krzysztof Siestrzencewicz,
tak więc odtąd w dalszym ciągu tego posiedzenia Komisji Ochrony Srodowiska i Rolnictwa
udział brało 7 jej członków.
Następnie Komisja Ochrony Srodowiska i Rolnictwa wraz z gośćmi udała się nad Jezioro
Dymaczewskie, przy Hotelu Inter Szablewski w Dymaczewie Nowym, gdzie zapoznała się
z terenem, na którym miałoby powstać ogólnodostępne miejsce wykorzystywane do kąpieli.
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W trakcie tych oględzin informacji na temat planowanej realizacji tego przedsięwzięcia
udzielił Zastępca Kierownika Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mosinie Paweł Guicz i Zastępca
Burmistrza Gminy Mosina Waldemar Krzyżanowski.
Komisja Ochrony Srodowiska i Rolnictwa przyjęła bez sprzeciwów wniosek nr 2 dotyczący
posprzątania działki gminnej nad brzegiem Jeziora Dymaczewskiego, przy Hotelu Inter
Szablewski w Dymaczewie Nowym, na której miałoby powstać ogólnodostępne miejsce
wykorzystywane do kąpieli.
Następnie Komisja Ochrony Srodowiska i Rolnictwa wraz z gośćmi udała się do świetlicy
wiejskiej w Dymaczewie Nowym, gdzie wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję na temat
rozmów przeprowadzonych z WPN-em na temat utworzenia nad Jeziorem Dymaczewskim
ogólnodostępnego miejsca wykorzystywanego do kąpieli, na temat rozmów z AQUANET-em
w sprawy zmiany rozporządzenia dotyczącego strefy ochronnej ujęcia wody w rejonie
Mosina-Krajkowo.
Po zakończeniu tej dyskusji, posiedzenie Komisji Ochrony Srodowiska i Rolnictwa opuścił
radny Łukasz Kasprowicz, tak więc odtąd w dalszym ciągu udział w obradach brało 6 jej
członków, a wyżej wymieniona komisja stała Rady Miejskiej w Mosinie udała się nad Jezioro
Dymaczewskie w Dymaczewie Starym, gdzie zapoznała się z terenem „dzikiego kąpieliska”.

WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ OCHRONY ŚRODOWISKA
I ROLNICTWA:
1. Komisja opiniuje pozytywnie projekt o odmowie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku

Województwa Wielkopolskiego w sprawie utworzenia Rogałińskiego Parku
Kraj obrazowego.

2. Komisja wnioskuje o posprzątanie działki gminnej nad brzegiem Jeziora
Dymaczewskiego, przy Hotelu Inter Szablewski w Dymaczewie Nowym, na której
miałoby powstać ogólnodostępne miejsce wykorzystywane do kąpieli.

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 19.00.

protokołowal przew,odipył .„

Piotr Sokolowski Wiidemar,Wiązek
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